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PROTOKÓŁ NR 133/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 09 września 2021 r. 

W dniu 09 września 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CXXXIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: dyrektor Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II   
w Trzciance, Sekretarz Powiatu, naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym   
w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXXIII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż   
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z dyrektorem Szpitala Powiatowego w Trzciance w sprawie aktualnej sytuacji   
w jednostce po przystąpieniu ratowników medycznych do protestu oraz interpelacja radnej 
powiatu w tej sprawie. 

2. Oferta Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych Pokrzywa na realizację zadnia publicznego z zakresu 
kultury i sztuki złożona w trybie uproszczonym oraz projekt uchwały w sprawie uznania celowości 
realizacji zadnia. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) opinia organu prowadzącego w sprawie odwołania Pani Marzeny Pietraszak z funkcji 
wicedyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie, 

2) opinia organu prowadzącego w sprawie odwołania Pani Justyny Kita z funkcji wicedyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej i powierzenia tej funkcji Pani Joannie 
Świerniak, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Liceum 
Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. 

4. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu – prośba dyrektora Zespołu Szkół   
w Trzciance o wyrażenie opinii w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia z przeznaczeniem 
na gabinet pielęgniarski. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia 

6. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.1 

Spotkanie z dyrektorem Szpitala Powiatowego w Trzciance w sprawie aktualnej sytuacji w jednostce po 
przystąpieniu ratowników medycznych do protestu oraz interpelacja radnej powiatu w tej sprawie. 

 Zarząd spotkał się z dyrektorem Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance, który odniósł 
się do aktualnej sytuacji w jednostce po przystąpieniu ratowników medycznych do Ogólnopolskiego 
Protestu Ratowników Medycznych. Dyrektor przekazał istotne informacje dotyczące okoliczności podjęcia  
 i przeprowadzenia protestu, obowiązujących norm prawnych i możliwości finansowych jednostki oraz 
odniósł się do podjętych działaniach lezących w granicach kompetencji dyrektora, które zmierzały do 
zapewnienia bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego.   
Z wypowiedzi dyrektora wynikało m.in., iż na 31 ratowników, 14 ratowników nie zgłosiło się do pracy   
z uwagi na wystawione zwolnienia lekarskie, pozostali ratownicy odmówili przyjścia do pracy.   
W poniedziałek nie udało się obsadzić karetki, gdyż był tylko 1 ratownik, ale już od wtorku udało się 
uruchomić jeden zespół  karetki „P” w Trzciance, w weekend będzie zabezpieczenie na dwie karetki „P”  
 w Trzciance i Krzyżu Wlkp. Ratownicy przystąpił do strajku, jednak żadne pismo informujące o tym 
zdarzeniu do Szpitala w Trzciance nie wpłynęło. Natomiast w dniu 25 sierpnia br. wpłynęło pismo,   
w którym  Ratownicy Medyczni informują dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance, o swoim 
niezadowoleniu spowodowanym przeprowadzoną regulacją płac, w wyniku której zabrany został im 30% 
dodatek „pogotowiany”, ratownikom na SOR – 20 %, który jako jedyny był gratyfikacją doceniającą 
pracowników Systemu Ratownictwa Medycznego, wypłacany nieprzerwanie od zarania działalności 
Pogotowia Ratunkowego, prosząc jednocześnie o ponowne przeanalizowanie podjętej przez Niego decyzji 
i przywrócenie im dodatku. Dyrektor wyjaśnił, że to nie jest do końca tak, że ten dodatek został zabrany, 
został on wprowadzony do wynagrodzenia zasadniczego. Wcześniej ratownicy otrzymywali 
wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 2.775 zł plus dodatek „pogotowiany”, a obecnie wynagrodzenie 
zasadnicze wzrosło do kwoty 3 772 zł brutto w przypadku ratownika ze średnim wykształceniem i ok. 
4 180 zł z wykształceniem wyższym ( min. licencjat). Regulacje te zaczęły obowiązywać od lipca br.   
Po przeliczeniach żaden z ratowników nie stracił na wynagrodzeniu, zdarzyło się tak, że pracownik z niskim 
stażem pracy nie zyskał wiele, bo jedynie 1,75 zł, ale jego wynagrodzenie z biegiem lat będzie wzrastało. 
Wszyscy ratownicy byli na urlopach wypoczynkowych, za który dostają 2 tys. zł od Szpitala, jest to tzn. 
świadczenie urlopowe”, dwa razy w roku w okolicach świąt są też premie, więc są też dodatkowe środki.  
Rzeczywiście jakie są postulaty ratowników do końca nie wiadomo, oczekują wzrostu wynagrodzeń jak 
również doposażenia w sprzęt. Dyrektor podkreślał, że jest gotowy do rozmów z ratownikami, czeka na ich 
powrót ze zwolnień lekarskich i liczy na wypracowanie kompromisu.  

 Zarząd zapoznał się również z treścią ( zał. nr 3 ) interpelacji złożonej przez radną Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego Izabelę Bobińską w sprawie przyłączenia się ratowników medycznych   
z Trzcianki, Wielenia i Krzyża Wlkp. do Ogólnopolskiego Protestu Ratowników Medycznych.  W tej kwestii 
Starosta zwrócił się do naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Współpracy Społecznej o przygotowanie 
odpowiedzi dla radnej, odnosząc się do aktualnej sytuacji jednocześnie wskazując, iż ogólna sytuacja 
ratowników medycznych wymaga wdrożenia rozwiązań na szczeblu ministerialnym, które są aktualnie 
wypracowywane i nie leżą w kompetencji samorządu powiatowego.  

Ad.2 

Oferta Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych Pokrzywa na realizację zadnia publicznego z zakresu kultury  
i sztuki złożona w trybie uproszczonym oraz projekt uchwały w sprawie uznania celowości realizacji 
zadnia. 

Zarząd zapoznał się z ofertą ( zał. nr 4 ) Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych „Pokrzywa”   
w Pokrzywnie, które złożyło ofertę w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego  i o wolontariacie na realizację zadania publicznego z zakresu kultury i sztuki pod 
nazwą: Organizacja XI Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego im. Romana Brandstaettera „WYJŚCIE   
Z CIENIA”. Przedstawiona oferta zawierała opis zadania, spełniała warunki zawarte   
w wymienionym powyżej artykule 19a w związku z czym, Zarząd uznał celową realizację zadania 
publicznego z zakresu kultury i sztuki pod nazwą: Organizacja XI Ogólnopolskiego Konkursu 
Recytatorskiego im. Romana Brandstaettera „WYJŚCIE Z CIENIA” przez Stowarzyszenie Ludzi Kreatywnych 
„Pokrzywa” w Pokrzywnie, podejmując w tej sprawie stosowną uchwałę.  
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 387/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.   

Ad.3 

Sprawy z zakresu edukacji: 

1) opinia organu prowadzącego w sprawie odwołania Pani Marzeny Pietraszak z funkcji 
wicedyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie, 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie   
o wydanie opinii w sprawie odwołania Pani Marzeny Pietraszak z funkcji wicedyrektora Liceum 
Ogólnokształcącego w Czarnkowie, w związku ze złożoną rezygnacją Pani Pietraszak.  

 Zarząd wyraził pozytywną opinię w przedmiocie sprawy.  

2) opinia organu prowadzącego w sprawie odwołania Pani Justyny Kita z funkcji wicedyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej i powierzenia tej funkcji Pani Joannie 
Świerniak, 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 7 ) dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej   
o wydanie opinii w sprawie odwołania Pani Justyny Kita z funkcji wicedyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Socjoterapii w Białej i powierzenia tej funkcji Pani Joannie Świerniak. Zmiana podyktowana jest 
organizacją nauczania w Ośrodku i przejściem na emeryturę nauczyciela matematyki.  

 Zarząd wyraził pozytywną opinię w przedmiocie sprawy. 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Liceum 
Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie do składania oświadczeń woli w imieniu 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w zakresie objętym statutową działalnością Liceum 
Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. Upoważnienie niniejsze pozwala na 
nabywanie praw i zaciąganie zobowiązań majątkowych w zakresie bieżącej działalności jednostki, do 
wysokości środków zapisanych w planie finansowym jednostki. Upoważnienia udziela się na czas 
zatrudnienia na stanowisku dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa   
w Czarnkowie. Wygasa ono z chwilą cofnięcia lub ustania stosunku pracy na stanowisku kierownika 
jednostki.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 388/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.   

 Ponadto, powrócono do tematu pilotażowego programu Ministra Edukacji i Nauki „Poznajemy 
Polskę”, w ramach którego szkoły mogą ubiegać się o środki na dofinansowanie wyjazdu do znajdujących 
się w Polsce muzeów, miejsc pamięci, obiektów kultury, instytucji popularyzujących osiągnięcia nauki.  
Dofinansowanie dotyczy do 80% planowanych kosztów wycieczki maksymalnie na: 
- wycieczkę jednodniową – do 5 tys. zł, 

- wycieczkę dwudniową – do 10 tys. zł, 

- wycieczkę trzydniową – do 15 tys. zł. 



4 

 

Pozostałe 20% kosztów wycieczki organ prowadzący będzie finansować z własnych środków. W tym 
momencie naczelnik wydziału Edukacji dodał, że wstępnie określono wysokość wkładu własnego na kwotę 
40 tys. zł, na wycieczki organizowane w całym roku szkolnym. Wkład własny pokryty musi być z budżetu 
powiatu i odpłatności rodziców dzieci jadących na wycieczkę, stąd ustalono, że wkład własny pokryty 
zostanie po połowie, czyli 10% powiat i 10% rodzice. Wysokość środków potrzebnych za zabezpieczenie 
wycieczek organizowanych w roku bieżącym, wskaże naczelnik wydziału Edukacji po zebraniu 
zapotrzebowania ze szkół.  

Ad.4 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu – prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance  
o wyrażenie opinii w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia z przeznaczeniem na gabinet 
pielęgniarski. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 9 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie opinii   
w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia znajdującego się w budynku szkoły, o pow. 15,48m2   
z przeznaczeniem na świadczenie usług w zakresie higieny szkolnej oraz ochrony i promowania zdrowia na 
okres od dnia 1 września 2021 r. do dnia31 sierpnia 2022 r.  

Zarząd przychylił się do prośby dyrektora ZS podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 389/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu.    

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 02 września 2021 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad. 6 

Sprawy różne. 

 W sprawach różnych poruszono temat związany z realizacją zadania pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1341 Gębice - Wyszyny”. Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż w związku   
z długotrwałą procedurą uzyskania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach, zwrócono się do 
Nadleśnictwa Sarbia z wnioskiem o zawarcie aneksu w zakresie terminu realizacji zadania oraz przekazania 
środków.  
Proponuje się następujące zmiany:  
− w § 1 ust.4. „Termin realizacji zadania Przebudowa drogi powiatowej nr 1341P Gębice – Wyszyny ustala 
się na 10.12.2021r.” ( wcześniej 31.11.2021 r.); 

− w § 4 ust. 4. „Transze środków będą przekazywane na konto Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego   
w terminie 7 dni ( wcześniej 10 dni ) od dnia wpływu dokumentów rozliczeniowych od Inwestora 
Wiodącego do Nadleśnictwa Sarbia.” 

Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż w dniu dzisiejszym w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w Czarnkowie dokonano otwarcia ofert złożonych w postępowaniu o zamówienie publiczne 
- wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla 
pieszych znajdujących się na drogach powiatowych Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego.” W określonym 
terminie wpłynęła tylko jedna oferta, a zaproponowana w niej kwota realizacji zadania znacząco 
przewyższała kwotę zaplanowaną na ten cel przez zamawiającego. W związku z tym przetarg zostanie 
unieważniony i ogłoszony ponownie.  
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Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 09 września 2021 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 16 września 2021 r. 

Protokołowała 
Małgorzata Pompała 

Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

Włodzimierz Ignasiński ……………….. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 


